

Terms and Conditions

- The Samsung “Galaxy Circle” campaign (“Campaign”) is primarily intended to recruit a number of micro content creators (the “Participants”) who create relevant GenZ content shared on their own platforms on Tiktok and/or Instagram, highlighting Z Flip6 and Z Fold6 Samsung Galaxy series to their followers.
- This Campaign shall be activated in the following countries: United Arab Emirates, Saudi Arabia, Qatar, Kuwait, Oman, Iraq, Lebanon, and Turkey (the “Territory”); and shall take place between the 1st of September 2024 up to the 15th of December 2024 (the “Campaign Period”).
- The Campaign comprises an opportunity whereby Participants opt-in through Samsung landing page available on the following link: [Add link]
- The Participants’ personal details will be collected by Samsung, and Samsung shall have the full discretion to select the shortlisted Participants as per their set criteria.

الشروط والأحكام

- تهدف حملة " Galaxy Circle " المقدمة من سامسونج ("الحملة") - بصورة أساسية - إلى توظيف عدد من منشئي المحتوى المصغّر ("المشاركون") ممن ينشئون محتوى "الجيل زد" ذي الصلة، كما يشاركون ذلك المحتوى على منصاتهم الخاصة؛ من خلال مواقع إلكترونية مثل: تيك توك، و / أو إنستغرام، حيث يعرضون سلاسل سامسونج جالاكسي زد فليب 6، وزد فولد 6، لمتابعيهم.
- تنتشط هذه الحملة في الدول التالية: دولة الإمارات العربية المتحدة، المملكة العربية السعودية، دولة قطر، دولة الكويت، سلطنة عُمان، العراق، لبنان، تركيا ("المنطقة")؛ وتستمر خلال الفترة من 1 سبتمبر 2024، إلى 15 ديسمبر 2024 ("فترة الحملة").
- تمثل الحملة فرصة للمشاركين للانضمام من خلال الصفحة الرئيسية لموقع سامسونج الإلكتروني، على الرابط التالي: (يُضاف الرابط الإلكتروني).
- تحفظ سامسونج البيانات الشخصية للمشاركين، ويكون لها الحق الكامل - وفق التقدير المطلق لها - في اختيار قائمة مختصرة بالمشاركين، حسب المعايير المحددة من قبل سامسونج.

- Samsung shall select from the Participants winners to become Galaxy's brand ambassadors for a period of 3 months (the "Winner(s)").
- Winners will be required to create four (4) pieces of content ("Content(s)") per month and tag "SamsungArabia" or "SamsungGulf" on Tiktok, and "SamsungGulf", "Samsungturkiye", "Samsunglevant", or "Samsungsaudi" on Instagram.
- Winners are required to give Samsung consent to feature the Contents on Samsung website (www.samsung.com) and any online and offline media channel or mediums Samsung sees fit.
- The Winners must give Samsung authority to boost Contents through paid media where Samsung sees fit.
- The Winner account must not be private in order to participate in the Campaign.

Eligibility to Participation

- Samsung and Samsung associates' employees are not eligible to participate in the Campaign.

- تختار سامسونج فائزين من بين المشاركين، لكي يصبحوا سفراء للعلامة التجارية جالاكسي، لمدة 3 أشهر ("الفائز (الفائزون)").
- سوف يُطلب من المشاركين إنشاء أربع (4) قطع من المحتوى ("المحتوى (المحتويات)") كل شهر، والإشارة إلى "SamsungArabia"، أو "SamsungGulf"، على تيك توك، والإشارة إلى "SamsungGulf"، أو "Samsungturkiye"، أو "Samsunglevant"، أو "Samsungsaudi"، على إنستغرام.
- يجب على الفائزين منح سامسونج الموافقة على نشر المحتويات على الموقع الإلكتروني لشركة سامسونج: (www.samsung.com)، وأي قنوات أو وسائل إعلام على الإنترنت أو خارج الإنترنت، حسب ما تقرر سامسونج مناسبة ذلك.
- يجب على الفائزين منح سامسونج تفويضًا بنشر المحتويات على وسائل الإعلام المدفوعة، حسب ما تقرر سامسونج مناسبة ذلك.
- يجب ألا يكون حساب الفائز خاصًا، حتى يشارك في الحملة.

التأهل للمشاركة

- لا يتأهل موظفو سامسونج، وموظفو الشركات الشقيقة لشركة سامسونج، إلى المشاركة في الحملة.

- This Campaign is only available for Participants aged between eighteen (18) years up to twenty four (24) years old.
 - By participating in this Campaign, the Participant warrant being at the majority age under the applicable laws where he/she is resident.
 - The Participant must complete a data web form on Samsung landing page to be part of this Campaign.
 - The Participants need to post during the Campaign Period. Submissions before or after the Campaign Period will not be taken into consideration.
 - The Participants authorize to receive communication from Samsung Electronics official TIKTOK page in the Territory, including but not limited to, email, phone, voice mail messaging or by text messaging regarding the Campaign information.
 - Participants must be deemed to give their consent regarding the use of any Contents. Samsung shall be entitled to the full copyright and usage of the Contents and has the right to exploit it as it deems necessary, and at the locations it finds appropriate.
- تُتاح هذه الحملة للمشاركين بين عمر ثمانية عشر (18) عاما، إلى أربعة وعشرين (24) عاما، فقط.
 - بالمشاركة في هذه الحملة، يضمن المشارك أنه وصل لسن الرشد بموجب القوانين السارية في محل إقامته.
 - يجب على المشارك إكمال نموذج ويب للبيانات على الصفحة الرئيسية لموقع سامسونج الإلكتروني، ليكون جزءا من هذه الحملة.
 - يجب على المشاركين النشر خلال فترة الحملة. ولا يُنظر إلى المساهمات المقدمة قبل أو بعد فترة الحملة.
 - يوافق المشاركون على استلام مراسلات من صفحة تيك توك الرسمية لشركة سامسونج للإلكترونيات، في المنطقة، بما في ذلك - على سبيل المثال لا الحصر - رسائل البريد الإلكتروني، أو الاتصالات الهاتفية، أو رسائل البريد الصوتي، أو الرسائل النصية، فيما يتعلق بمعلومات الحملة.
 - يُعتبر المشاركون قد منحوا موافقتهم على استخدام أية محتويات. وتملك سامسونج حقوق النسخ الكاملة، وحقوق استخدام المحتويات، ويحق لها استغلالها، حسب ما يكون ضروريا، وفق تقدير سامسونج، وفي المواقع التي تقرر سامسونج مناسبتها.

Winning Terms and Prizes

- Samsung will select twenty 20 Winners under each country in the Territory.
- The Winners have to provide their personal information including phone number and address in order to receive the Prizes. In the event that they fail to provide this information, Samsung reserves the right to pick another Winner.
- The Winners will receive the below incentives (“Prizes”) from Samsung:

1. Recognition and personal growth

- PR and publicity through media
- Winners shall be featured on Samsung official pages, allowing them a wider reach of audiences via paid media based on Samsung selected criteria list

2. Galaxy Products

- Galaxy Circle box includes latest flagship devices and merchandising products

شروط الفوز والجوائز

- تختار سامسونج 20 فائزاً، من كل بلد في المنطقة.
- يجب على الفائزين تقديم معلوماتهم الشخصية، فيما يتعلق برقم الهاتف والعنوان، من أجل استلام الجوائز. وفي حالة عجز الفائز عن تقديم هذه المعلومات، تحتفظ سامسونج بالحق في اختيار فائز آخر.
- يحصل الفائزون على الحوافز ("الجوائز") التالية، من سامسونج:

1- التقدير والتطوير الذاتي

- العلاقات العامة والنشر من خلال وسائل الإعلام.
- يُحتفى بالفائزين على الصفحات الرسمية لشركة سامسونج، مما يسمح لهم بتواصل أكبر مع الجمهور من خلال وسائل الإعلام المدفوعة، بناءً على قائمة المعايير المحددة من قبل سامسونج.

2- منتجات جالاكسي

- يتضمن صندوق Galaxy Circle أحدث الأجهزة والمنتجات التجارية.

3. Local events and workshops

- Local events to increase exposure to media and opportunity to interact with other (bigger tier) influencers
- To help elevate the content creators' skills by doing workshops with TikTok, and Meta
- This implementation might vary by country

4. Trip to South Korea

- Samsung reserves the right to select only four (4) Winners of the initial twenty (20) Winners from Galaxy Circle based on certain criteria, such as, engagement rate, engagement, number of posts, organic views for a three (3) day trip to Korea
- Samsung shall cover the trip expenses such as ticket, accommodation, transportation, food, and travel tourism
- The selected four (4) Winners of the initial twenty (20) Winners will be required to ensure the required visa to be able to travel

3- الفعاليات وورش العمل المحلية

- تعمل الفعاليات المحلية على ارتفاع معدل الظهور على وسائل الإعلام، كما تمثل فرصة للتفاعل مع المؤثرين الآخرين (شريحة أكبر).
- تساعد على تطوير مهارات منشئي المحتوى، من خلال إقامة ورش العمل مع تيك توك وميتا.
- قد يتغير ذلك التطبيق حسب البلد.

4- رحلة إلى كوريا الجنوبية

- تحتفظ سامسونج بالحق في اختيار أربعة (4) فائزين فقط، من أول عشرين (20) فائزاً، من **Galaxy Circle** ، بناءً على معايير محددة، مثل معدل المشاركة، والمشاركة، وعدد المنشورات، والمشاهدات الأساسية، للقيام برحلة لمدة ثلاثة (3) أيام، إلى كوريا.
- تغطي سامسونج مصروفات الرحلة؛ مثل التذكرة، والسكن، والنقل، والطعام، والسياحة.
- يجب على الفائزين الأربعة (4) المختارين من أول عشرين (20) فائزاً، ضمان الحصول على التأشيرة المطلوبة، حتى يتمكنوا من القدرة على السفر.

- The selected four (4) Winners of the initial twenty (20) Winners must deliver the below during their stay:

- One (1) video per day highlighting their journey and activities including polls/ votes to engage with their followers
- Post trip - recap video (mashup of the three (3) days)

Expected Deliverables from Galaxy Circle Winners throughout the Campaign Period

- **Number of posts:** Winners are expected to deliver minimum four (4) posts per month:
 - Tiktok: Two (2) per month
 - IG static: One (1) per month
 - IG Stories: One (1) per month
- **Channels:** Tiktok and/or Instagram
- Samsung reserves the right to replace Winners who fail to commit to the above

- يجب على الفائزين الأربعة (4) المختارين من أول عشرين (20) فائزا، تقديم ما يلي خلال إقامتهم:

- فيديو واحد (1) كل يوم، لإبراز رحلتهم وأنشطتهم، بما في ذلك الاقتراعات / التصويتات على المشاركة مع متابعيهم.
- فيديو ما بعد الرحلة (يشمل ثلاثة (3) أيام).

المواد المسلمة المتوقعة من فائزي Galaxy Circle خلال فترة الحملة

- **عدد المنشورات:** من المتوقع أن يقدم الفائزون ما لا يقل عن أربعة (4) منشورات في كل شهر:
 - تيك توك: منشوران اثنان (2) في كل شهر.
 - أي جي سناتيك: منشور واحد (1) في كل شهر.
 - قصص أي جي: منشور واحد (1) في كل شهر.
- **القنوات:** تيك توك و / أو إنستغرام.
- تحتفظ سامسونج بالحق في تبديل الفائزين الذين يعجزون عن الالتزام بما سبق.

شروط عامة

General Terms

- الجوائز غير قابلة للمقايضة مقابل النقود أو مقابل أي من منتجات سامسونج.
- بعد اختيار الفائزين، يحصل الفائزون على الجوائز على مسؤوليتهم، ويدركون بموجبه أن سامسونج لا تتحمل المسؤولية تجاه الفائزين عن أية خسائر و / أو تعويضات من أي نوع، بغض النظر عن نوع تلك الخسائر و / أو التعويضات، مما قد يتحمله الفائزون.
- يجوز لشركة سامسونج - وفق التقدير المطلق من جانب سامسونج - إنهاء أو تعديل الحملة، أو تعديل، أو تغيير، أو حذف أي من هذه الشروط والأحكام، أو الإضافة على أي من هذه الشروط والأحكام، في أي وقت، قبل أو خلال فترة الحملة.
- تخضع أية نزاعات - من أي نوع - مما يتعلق بهذه الشروط والأحكام، أو بالعميل، أو بالمشاركة في الحملة - بصورة مباشرة أو غير مباشرة - للقوانين السارية في البلد الذي تنشط فيه الحملة في المنطقة، وتُحلّ بواسطة المحاكم المختصة في ذلك البلد.
- The Prizes are not exchangeable for cash or other Samsung products.
- Upon selecting the Winners, the Winners shall receive the Prizes at their own responsibility and hereby understand that Samsung will not be liable to them for any loss and/or damages of any kind whatsoever, that they may suffer.
- Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify the Campaign or to modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior to or during the Campaign Period.
- Any dispute of whatever nature, which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions or to the Customer or Winner participation in the Campaign, shall be governed by the laws of the country where the Campaign takes place in the Territory, and shall be resolved by the competent courts in that country.

DXB01V2408-178